

# 马来西亚橡胶医疗器械 生产企业和出口商参展名单

Directory of Participating Malaysian Rubber Medical Devices Manufacturers  
and Exporters

第89届中国国际医疗器械博览会

CMEF Spring 2024

国家会展中心(上海)

National Exhibition and Convention Center, Shanghai

2024年4月11日至14日

11 - 14 April 2024



马来西亚橡胶委员会

马来西亚馆

MALAYSIA PAVILION

HALL 5.2 馆, BOOTH H28 展位



# 我们保护的这双手 保护了数以万计的生命。

We Protect The Hands That Protect  
Millions Of Lives.



绝佳  
保护屏障



符合国际  
标准



品质优选  
天然橡胶手套  
及丁腈手套



马来西亚制造  
高品质保证的  
橡胶产品



出口全球  
195个国家

[www.myrubbercouncil.cn](http://www.myrubbercouncil.cn)



马来西亚橡胶医疗器械  
生产企业和出口商参展名单

Directory Of Participating Malaysian Rubber Medical Devices Manufacturers and Exporters

## 马来西亚橡胶委员会

MALAYSIAN RUBBER COUNCIL (MRC)



MALAYSIAN RUBBER COUNCIL

马来西亚橡胶委员会

展位号  
BOOTH NO:

HALL 5.2馆, H28

MRC 马来西亚馆  
MRC MALAYSIA PAVILION

### 公司简介:

马来西亚橡胶委员会(简称MRC)由马来西亚种植及原产业部所委托的信托董事会监管。马来西亚橡胶委员会的主要职能是在国际市场上推广优质的马来西亚橡胶和橡胶产品。MRC在美国、中国和印度设有海外办事处。

### Company Introduction:

The Malaysian Rubber Council (MRC) is governed by a Board of Trustees appointed by the Ministry of Plantation and Commodities. MRC is tasked with undertaking market promotion of quality Malaysian rubber and rubber products in world markets. MRC has overseas offices in the US, China and India.



MRC中国广州办事处  
MRC GUANGZHOU OFFICE  
中国广东省广州市  
天河区天河北路 233 号  
中信广场办公大楼 2408 室  
邮编 510610



+86 20 8771 9295



+86 20 8771 8863



[guangzhou@myrubbercouncil.cn](mailto:guangzhou@myrubbercouncil.cn)












张傢竣先生 Mr. Chang Kah Chun

[www.myrubbercouncil.com](http://www.myrubbercouncil.com)  
[www.myrubbercouncil.cn](http://www.myrubbercouncil.cn)

## MRC 马来西亚馆布图

### MRC MALAYSIA PAVILION LAYOUT



 5.2J39	 5.2H40
 5.2J37	 5.2H38
 5.2J33	 5.2H36
	 5.2H34
 5.2H30	
 5.2H28	



**展位号**  
**BOOTH NO:**  
**HALL 5.2馆, H40**

**MRC 马来西亚馆**  
**MRC MALAYSIA PAVILION**

## A1 乳胶制品有限公司 | A1 GLOBE SDN BHD

### 公司简介 | Company Introduction

A1 乳胶制品有限公司是一家与制造商联合的分销商，于 2018 年 8 月 25 日在马来西亚注册成立。供应乳胶和丁腈检查手套以及浓缩乳胶原料。业主曾担任 A1 Glove 和 Titi Glove 家族企业公司的董事，在手套制造行业拥有 14 年的经验。我们拥有自己和 OEM 的品牌，以可靠性、有竞争力的价格以及丰富的经验闻名。我们的手套是符合 ASTM-D3578、EN-455 及 ISO-13485 标准。目前的业务市场已扩展至亚洲、美国、非洲、中东、欧洲等地。

A1 Globe Sdn. Bhd. is the joint-manufacturer, distributor for the supply of latex and nitrile examination glove & latex concentrate raw material, which was incorporated on 25 Aug 2018 in Malaysia. The owner was previously the Director of a family business, namely A1 Glove & Titi Glove in glove manufacturing industry with 14 years of experiences. A1 Globe is well known for their reliability, competitive pricing and wide experience in various type of gloves with in-house & OEM brands. The gloves are complying to ASTM-D3578, EN-455 and ISO-13485 standards, and the company has expanded the business to Asia, USA, Africa, Middle East, Europe and etc markets.

**生产模式:** 原始设备制造商 & 原始品牌制造商

**Type of Production:** OEM & OBM

**产品:** 乳胶检查手套 (有粉 & 无粉), 丁腈无粉检查手套

**Products:** Latex Examination Gloves (Powdered & Powder Free), Powder Free Nitrile Examination Gloves

**自家品牌/ House Brand:**

A1 GLOBE

-  A1-2, Block A, Jalan Haruan 5/9, Pusat Komersial Oakland II, 70300 Seremban, Negeri Sembilan, Malaysia
-  +6012 728 0463
-  -
-  sales@a1globe.com.my
-  林顺喜先生 Mr. Terence Lim

**展位号**  
**BOOTH NO:**  
**HALL 5.2馆, J37****MRC 马来西亚馆**  
**MRC MALAYSIA PAVILION****奥斯科国际有限公司 | ASAP INTERNATIONAL SDN BHD****公司简介 | Company Introduction**

奥斯科国际是高质量手套的领先供应商。我们的手套结合了艺术和科学的元素，提供了保护的艺术与科学的奇迹互相融合之后而创生的革新。

我们多款产品分类广泛应用于医疗保健、美容美体、洁净室设施、农业、食品饮料、安全和其他行业。奥斯科的产品经过严格的质量管控程序以提供卓越的防护和优越的触觉灵敏度，满足最苛刻用户的需求。我们的团队致力于提供最优质的产品和最顶尖的客户服务。欢迎莅临我们的展位，了解更多我们手套的解决方案。

ASAP International is a leading supplier of high-quality gloves, combining the elements of Art and Science in providing the Art of protection merged with improvements through the wonders of Science.

Our wide product range caters to healthcare, beauty & aesthetics, cleanroom facilities, agriculture, food & beverage, safety, and other industries. ASAP products undergo rigorous quality control procedures to provide superior protection and excellent tactile sensitivity to meet the needs of even the most demanding users. We are committed to providing the highest quality products and the best possible customer service. Visit our booth to learn more about our glove solutions.

**生产模式: 原始设备制造商 & 原始品牌制造商****Type of Production: OEM & OBM****产品: 一次性乳胶&丁腈检查手套****Products: Disposable Latex & Nitrile Gloves****自家品牌/ House Brand:**

ASAP

No.1 Jalan Sitar 33/6,  
Seksyen 33,  
40400 Shah Alam,  
Selangor, Malaysia

+603 5191 0166



+603 5191 0702



evonp@whyasap.com



彭依钧女士 Ms Evon Phang

**展位号**  
**BOOTH NO:**  
**HALL 5.2馆, H36****MRC 马来西亚馆**  
**MRC MALAYSIA PAVILION****博尔橡胶工业有限公司 | BIOMAX RUBBER INDUSTRIES SDN BHD****公司简介 | Company Introduction**

博尔橡胶工业有限公司成立于2010年，该公司是一家组织良好的营利性公司，主要业务为生产制造马来西亚的医用/检查("ME")手套。博尔橡胶在优质非灭菌乳胶ME手套(有粉和无粉涂层)的制造和贸易方面得到广泛认可，并为医疗保健行业提供氯化无粉手套。

Biomax Rubber Industries Sdn Bhd ("BRI") was established in 2010, the company is a well-organized and profit-making company with the main business specializes in medical/examination ("ME") glove manufacturing in Malaysia. BRI is well recognised in manufacturing and trading of premium non-sterile latex ME gloves, both pre-powdered and polymer coated, as well as trading in chlorinated powder free gloves for the healthcare industry.

**生产模式: 原始设备制造商 & 原始品牌制造商****Type of Production: OEM & OBM****产品: 乳胶检查手套(有粉 & 无粉), 无粉丁腈检查手套****Products: Latex Examination Gloves (Powdered & Powder Free) and Powder Free Nitrile Examination Gloves****自家品牌/ House Brand:**

BIOMAX RUBBER, BRI

Lot. 3612, Off Jalan Kuala Selangor,  
Batu 19 Mukim Darul Sg Buloh,  
47000 Sungai Buloh,  
Selangor, Malaysia

+603 6038 8699



+603 6038 8699



chloo@biomaxcorporation.com



卢志豪先生 Mr. Loo Chee How





STRETCHING LIMITS • SINCE 1979

展位号  
BOOTH NO:  
HALL 5.2馆, H34

MRC 马来西亚馆  
MRC MALAYSIA PAVILION

## 高产乳胶产业(马)有限公司 | KOSSAN LATEX INDUSTRIES (M) SDN BHD

### 公司简介 | Company Introduction

高产成立于1979年，是一家在橡胶行业拥有40年专业经验的上市公司。迄今为止，我们的产品已在全球110多个国家/地区销售。作为众多知名品牌的首选合作伙伴，高产提供符合甚至超越各种行业标准的创新产品。我们的热情以及富有远见的卓识，推动我们在技术和客户服务方面卓越的追求。高产相信加强与伙伴的长久合作关系，了解客户的需求并且提供有效性的方案来达到业务的互利增长。

Kossan was established in 1979, a public listed company with 40 years of expertise in rubber industry. To date, our products are available in over 110 countries around the world. As the preferred partner for many well-known brands, Kossan offers innovative products that meet and exceed various industrial standards. Our passion, coupled with our far-sighted visions, fuels our drive towards excellence in both technology and customer service. To strengthen long-term partnerships, Kossan believes in collaborating with its customers. By understanding their needs, we are able to offer solutions that encourage mutually beneficial business growth.

**生产模式: 原始设备制造商 & 原始品牌制造商**

**Type of Production: OEM & OBM**

**产品: 低敏丁腈手套, 乳胶手套, 一次性灭菌手套**

**Products: Low Dermatitis Potential Nitrile Gloves, Latex Gloves, Sterile Disposable Gloves**

**自家品牌/ House Brand:**

Yi Te



Wisma KOSSAN, Lot 782 Jalan Sungai Putus,  
Off Batu 3 3/4, Jalan Kapar,  
42100 Klang,  
Selangor, Malaysia



+603 3291 2657



+603 3291 0584



mcheng@kossan.com.my



王铭川先生 Mr. Heng Meng Chuang



KEEPING YOU SAFE

展位号  
BOOTH NO:  
HALL 5.2馆, J33

MRC 马来西亚馆  
MRC MALAYSIA PAVILION

## 马来西亚友利格 | N.S. UNI-GLOVES SDN BHD

### 公司简介 | Company Introduction

UNIGLOVES 友利格是优格医疗集团自主品牌，1988年成立于马来西亚森美兰州，专注于研发、生产及销售一次性乳胶、丁腈检查手套，在马来西亚拥有三个大型研发生产基地，销售网络遍布全球五大洲，2014年在新加坡上市，股票代码: 8K7。

N.S. Uni-Gloves Sdn Bhd is the ISO 13485 & ISO 9001 certified manufacturer and exporter of premium quality gloves since 1988 with five subsidiaries operating globally in the UK, US, Germany, China and Nigeria. We also have affiliated offices in Japan and Canada. Today, we manufacture and distribute a wide range of latex and nitrile examination gloves. We also distribute ancillary products such as surgical gloves and cleanroom gloves, as well as other medical disposables.

**生产模式: 原始设备制造商 & 原始品牌制造商**

**Type of Production: OEM & OBM**

**产品: 乳胶&丁腈检查手套**

**Products: Latex & Nitrile Examination Gloves**

**自家品牌/ House Brand:**

Unigloves



Lot 3 & 4/4510, Lorong Senawang 4/1,  
Senawang Industrial Estate,  
70450 Seremban,  
Negeri Sembilan, Malaysia



+606 677 2751



+606 677 2755



yiiming@unigloves.com.cn



林一鸣先生 Mr. Lim Yii Ming


**速柏玛 | SUPERMAX GLOVE MANUFACTURING SDN BHD**
**公司简介 | Company Introduction**

速柏玛是国际领先的医用手套（乳胶、丁腈检查手套及外科手套）制造商、分销商和营销商。速柏玛成立于1987年，至今在马来西亚拥有12家工厂，并拥有273亿只手套的产能。速柏玛的品牌享誉全球，并已成为世界许多国家的首选。速柏玛坚持其产品质量和舒适性。

Supermax Glove Manufacturing Sdn. Bhd. is a leading international manufacturer and marketer of high-quality medical gloves i.e. Latex & Nitrile Examination and Surgical Gloves. Established in 1987, today, we have 12 factories spread across Malaysia. Our installed capacity is 27.3 billion pieces of examination & surgical gloves. The SUPERMAX brand is world-renowned and has been the glove of choice by many countries in the World. Supermax is consistent with good quality, delivery and comfort.

**生产模式: 原始设备制造商 & 原始品牌制造商**

**Type of Production: OEM & OBM**

**产品: 乳胶、丁腈检查手套和外科手套**

**Products: Latex & Nitrile Examination Gloves and Surgical Gloves**

**自家品牌/ House Brand:**

Supermax, Aurelia, Maxter



Lot 38, Putra Industrial Park,  
Bukit Rahman Putra, Sungai Buloh,  
40160, Selangor,  
Malaysia



+603 3392 9888



+603 3392 3328



wendy.choo@maxter.com.my



朱晓薇女士 Ms. Wendy Choo


**陈欣联工业有限公司 | TAN SIN LIAN INDUSTRIES SDN BHD**
**公司简介 | Company Introduction**

陈欣联工业有限公司 (TSL) 是一家以乳胶检查手套和乳胶手术手套为主要供应商和出口商之一的手套制造公司。目前, TSL已出口至超过45个国家。TSL致力于为医疗保健或非医疗保健领域的客户提供最优质的产品和服务。TSL建有28条生产线, 以应对快速增长的市场需求, 同时保持其价格竞争力。此外, TSL也提供增值服务包括包装定制、拼箱 (LCL) 和混合集装箱服务。

Tan Sin Lian Industries Sdn. Bhd. (TSL), a glove manufacturing company is one of the leading suppliers and exporters for Latex Examination Gloves and Latex Surgical Gloves. Currently, TSL exports to over 45 countries. TSL strives to provide best quality by products and services to customers from either healthcare or non-healthcare segments. TSL built in 28 production lines in order to cope with fast-growing market demand and at the same time, maintain its price competitiveness. There are value added services provided by TSL which are Packaging Customization, Less Container Load (LCL), and Mix Container Services.

**生产模式: 原始设备制造商 & 原始品牌制造商**

**Type of Production: OEM & OBM**

**产品: 乳胶检查手套 (有粉 & 无粉), 乳胶手术手套 (有粉 & 无粉), 丁腈检查手套**

**Products: Latex Examination Gloves (Powdered & Powder Free), Latex Surgical Gloves (Powdered & Powder Free), Nitrile Examination Gloves**

**自家品牌/ House Brand:**

Qualatex, Optishield, Skin G



No. 1-14, Jalan Indah 2,  
Taman Indah,  
Jalan Haji Abdullah,  
84000 Muar,  
Johor, Malaysia



+606 921 0526



+606 951 0400



tsl@tansinlian.com



许业梅女士 Ms. Christine Koh

**TOP GLOVE**  
TOP QUALITY, TOP EFFICIENCY**顶级手套有限公司 | TOP GLOVE SDN BHD****公司简介 | Company Introduction**

顶级手套成立于1991年，位于马来西亚，目前是全球最大的手套制造商。集团自成立以来的一间工厂及一条生产线发展至今，顶级手套的工厂分布于马来西亚、泰国、越南及中国。其销售办公室除了这四个国家以外，亦设立于美国、德国及巴西，并拥有超过2000个客户，遍布于全球195个国家。

Established in 1991 and headquartered in Malaysia, Top Glove Corporation Bhd is the world's largest manufacturer of gloves. We started as only a local business enterprise with 1 factory and 1 glove production line, today has manufacturing operations in Malaysia, Thailand, Vietnam and China. The company also has marketing offices in these countries as well as USA, Germany and Brazil; and exports to over 2,000 customers in 195 countries worldwide.

**生产模式: 原始设备制造商 & 原始品牌制造商****Type of Production:** OEM & OBM

**产品:** 乳胶手套, 丁腈手套, 乳胶 & 合成手术手套, FLEXYLON 手术手套, 氯丁橡胶手套, 家用手套, 洁净室净化手套, 工业用手套, 乳胶避孕套, 牙科橡皮障, 乳胶绷带, 运动带

**Products:** Latex Gloves, Nitrile Gloves, Latex & Synthetic Latex Surgical Gloves, FLEXYLON Surgical Gloves, Chloroprene Gloves, Household Gloves, Industrial Gloves, Latex Male Condoms, Dental Dams, Latex Tourniquets, Latex Sheets, Exercise Bands

**自家品牌/ House Brand:**

TOP GLOVE, TG MEDICAL, GREAT GLOVE, FINESSIS

Level 21, Top Glove Tower,  
16, Persiaran Setia Dagang,  
Setia Alam, Seksyen U13,  
40170 Shah Alam,  
Selangor, Malaysia

+603 3362 3098



+603 3362 5096



sales@topglove.com.my



TG Sale Marketing

**其他 / OTHERS****展位号  
BOOTH NO:  
HALL 5.2馆, G40****贺特佳 | HARTALEGA NGC SDN BHD****公司简介 | Company Introduction**

贺特佳是世界领先的丁腈手套制造商, 每年生产 440 亿只手套。我们的国际业务遍及五大洲, 为全球 70 多个国家提供必要的手部保护。贺特佳坚定不移地致力于创新和质量, 确保每只手套都符合最严格的全球标准, 将用户的安全和福祉放在首位。

与贺特佳合作, 您可以获得行业领先的手部防护解决方案, 满足您的特定需求, 推动您的业务发展。

Hartalega is the world's leading nitrile glove manufacturer, producing 44 billion gloves annually. Our vast international reach extends across five continents, supplying essential hand protection to over 70 countries worldwide. Driven by an unwavering commitment to innovation and quality, Hartalega ensures every glove adheres to the most stringent global standards, prioritising the safety and well-being of users.

Partnering with Hartalega allows you to access industry-leading hand protection solutions tailored to your specific needs, driving your business forward.

**生产模式: 原始设备制造商 & 原始品牌制造商****Type of Production:** OEM & OBM

**产品:** 丁腈(无粉/有粉)手套, 乳胶(有粉/无粉氯化)手套, AMG™ 抗套, COATS® 胶体燕麦涂层手套(丁腈无粉/乳胶无粉), 无加速剂手套, 聚氯丁二烯检查手套, BDG™ 可生物降解手套, 外科手术手套(乳胶有粉, 聚异戊二烯无粉), 无菌手套(无粉丁腈), 工业手套

**Products:** Nitrile Gloves (Powder/Powder-free), Latex Gloves (Powder/Powder-free Chlorination), AMGTM Antimicrobial Gloves, COATS® (Colloidal Oatmeal Coated Gloves), Accelerator-Free Gloves, Polychloroprene Examination Gloves, BDGTM Biodegradable Gloves, Surgical Gloves (Latex & Polyisoprene), Sterile Gloves (Nitrile Powder-free), Industrial Gloves

**自家品牌/ House Brand:**

GloveOn

C-G-9, Jalan Dataran SD 1,  
Dataran SD PJU 9,  
Bandar Sri Damansara,  
52200 Kuala Lumpur,  
Malaysia

+603 6277 1733



+603 6280 2533



thebestgloves@hartalega.com.my



刘慧婷小姐 Ms. Low Hui Peng







扫一扫，关注微信



[www.myrubbercouncil.cn/marketplace](http://www.myrubbercouncil.cn/marketplace)  
[www.myrubbercouncil.com/marketplace](http://www.myrubbercouncil.com/marketplace)

### ● 马来西亚总部

#### **MALAYSIAN RUBBER COUNCIL**

Unit No. 36-02, Level 36, Q Sentral  
2A Jalan Stesen Sentral 2, KL Sentral  
50470 Kuala Lumpur, Malaysia

电话 Tel : +603 2782 2100  
传真 Fax : +603 2782 2199  
邮箱 Email : [mpd@myrubbercouncil.com](mailto:mpd@myrubbercouncil.com)

### ● 中国办事处

中国广东省广州市天河区天河北路 233 号  
中信广场办公大楼 2408 室, 邮编 510610

电话 Tel : +86 20 8771 9295  
传真 Fax : +86 20 8771 8863  
邮箱 Email : [guangzhou@myrubbercouncil.cn](mailto:guangzhou@myrubbercouncil.cn)

### ● 美国办事处

3516, International Court, NW  
Washington DC, 20008 USA

电话 Tel : +1 202 572 9771 / 9721  
传真 Fax : +1 202 572 9787  
邮箱 Email : [usa@myrubbercouncil.com](mailto:usa@myrubbercouncil.com)

### ● 印度办事处

907, Tulsiani Chambers, Nariman Point  
Mumbai-400021, Maharashtra, India

电话 Tel : +91 22 6221 6725  
传真 Fax : +91 22 6223 2359  
邮箱 Email : [mumbai@myrubbercouncil.com](mailto:mumbai@myrubbercouncil.com)

[www.myrubbercouncil.cn](http://www.myrubbercouncil.cn)  
[www.myrubbercouncil.com](http://www.myrubbercouncil.com)